
PROTOKÓŁ Nr II/2018

z przebiegu II sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 r.

od godziny 1200 do 1326 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Daria Stranz – Kierownik ref. GNRiL,

Rafał Głyżewski -  podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAP w Wyrzysku,

Hanna Łapacz – Kierownik M-GOPS w Wyrzysku,

Beata Borowczak – Kierownik OSiR w Wyrzysku,

Andrzej Chałabiś – Dyrektor SAM w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku.

Edward Gaitkowski - Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku,

Anna Rzyduch – Komendant Straży Miejskiej w Wyrzysku.

Inni goście:

Mirosława Rutkowska-Krupka – Radna Sejmiku Województwa Wielkopolskiego,

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu w Pile,

Marcin Towalewski – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku,

Marta Sieniawska – Przedstawiciel PRGOK w Pile,
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Krzysztof Oleksy – Przedstawiciel PRGOK w Pile,

Piotr Holc – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z trzech poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

6. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 r.,

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2018-2030;

3) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich

zbywania, nabywania i wykupu;

4) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;

5) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  Miasta  i  Gminy  do  tworzonego

Stowarzyszenia Lokalnego Grupa Rybacka pod nazwą „7 RYB”;

6) Programu współpracy Gminy Wyrzysk z organizacjami pozarządowymi, kościelnymi,

osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek

samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy Wyrzysk  w  sferze  zadań

publicznych na rok 2019;

7) sposobu ustania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady

Miejskiej w Wyrzysku.

     8.  Informacja z realizacji gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy za pierwsze 

półrocze 2018 roku.

   9.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

      10. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                               
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      11. Wolne głosy.

      12. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –

Roman Łuka Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Następnie głos zabrała Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska, która powiedziała, że

jest jej niezmiernie miło, iż w obradach sesji uczestniczą osoby, które wspierają działania gminy na

różnych szczeblach samorządu i w związku z tym, że są obecni wraz z Przewodniczącym chcieliby

złożyć im serdeczne gratulacje gdyż wygrali  wybory i  serdeczne życzenia na dalszą zawodową

ścieżkę samorządową. Pani Burmistrz życzyła, aby w obowiązkach samorządowych i zawodowych

znaleźli  czas aby przybyć na obrady sesji  Rady Miejskiej  bo jest  to  bardzo miłe  kiedy można

wzajemnie się wspierać i kiedy słyszą o tematach, które na sesjach są omawiane bo będą mieli

bezpośrednią wiedzę także o tym jak pomagać by służyć gminie Wyrzysk. 

Mirosława  Rutkowska  Krupka  –  radna  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego powiedziała:

„Bardzo dziękuję, Pani Burmistrz, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, tak to

się  złożyło,  że  dostałam od Państwa bardzo duże  zaufanie  społeczne.  Dostałam ponad  21 tys.

głosów, a zatem zostałam radna województwa Wielkopolskiego na kolejną kadencję czyli 5 lat. Nie

ukrywam, że jest to duże wyzwanie bowiem biorąc pod uwagę fakt, że nie byłam malowaną radną

do tej pory. Zaangażowaną w pewne sprawy, dlatego kolejne 5 lat będą dla mnie pracowite, ale tego

się nie boję, bo żadna praca dla mnie nie jest trudna, wszystkie się można nauczyć jak się czegoś

nie wie. Natomiast fakt, że mogę być z Państwem tutaj dzisiaj, to jest dla mnie bardzo cenne. Ja w

waszej gminie dostałam 500 głosów, to nie jest mało, to jest dużo biorąc pod uwagę fakt ile osób

idzie  głosować,  ile  głosowało  na  inne  partie  polityczne.  Cenię  to  sobie  ogromnie  i  jestem

zobowiązana wobec wszystkich tych, którzy głosowali, ale także wobec tych, którzy nie głosowali

na mnie. Zobowiązana do tego, aby uczciwie, dobrze, skutecznie, merytorycznie z Państwem i na

Państwa rzecz pracować. Dziękuję jeszcze raz. Natomiast jeśli już jestem przy głosie, a nie miałam

do tej pory okazji pozwólcie Państwo, że złożę Pani Burmistrz serdeczne gratulacje w związku z

wyborem na tą zaszczytną funkcję Burmistrza Wyrzyska. Trzeba po prostu powiedzieć, że takiego

wyboru dokonali mieszkańcy i jest to dowód najwyższego zaufania społecznego bowiem jest to

wybór na najważniejszą funkcje w waszej gminie.  Funkcję, od której właściwie będzie płynęło

wszystko, pomysły, inwencja, współpraca merytoryczna, łączenie różnych środowisk, dobre plany,

rozwiązywanie bieżących problemów, wszystko to co na co dzień jest związane z naszym życiem,

funkcjonowaniem w tych naszych małych ojczyznach. Docenili Panią, Pani Burmistrz mieszkańcy,
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docenili Pani otwartość, Pani pomysłowość, Pani oddanie się sprawom, bo obserwowałam przez te

cztery lata jak to wyglądało, w pełni zasłużona decyzja mieszkańców. Jest to taki dobry prognostyk,

że gmina wasza Wyrzysk ma dobrego przywódce i dobrej współpracy – a wierzę, że tak będzie,

współpracy merytorycznej  z  wszystkimi  radnymi  gminy,  z  mieszkańcami  przede  wszystkim,  z

przedsiębiorcami, z organizacjami pozarządowymi, że te efekty będą na pewno widoczne w tych

latach,  które  przed  wami.  Wszystkiego  dobrego  życzę.  Mam  też  nadzieję,  że  dobra  będzie

współpraca z samorządami powiatu pilskiego jak również województwa Wielkopolskiego, ja ze

swojej  strony  oczywiście  taką  współpracę  merytoryczną,  dobrą  deklaruje  z  tego  miejsca.

Wszystkiego dobrego. Państwu również chciałam pogratulować wszystkim radnym, którzy zostali

wybrani,  widzę  nowych  twarzy  trochę,  ale  to  dobrze  bo  nowe  to  wnosi  nowe  pomysły,

przewietrzanie następuje i dobrze też że są dotychczasowi, którzy będą pomagali w kontynuowani

spraw, które zostały rozpoczęte i będą realizowane. Panie Przewodniczący na Pana ręce również

wszystkiego  dobrego,  dziękuję  za  duże  wsparcie  dla  mnie  w  poprzedniej  kadencji.  Życzę

powodzenia, sukcesów i wszystkim Państwu wszystkiego dobrego. Dziękuję bardzo.”

Almuetaz  bellah  Nasrullah  powiedział:”  Tak  samo  jak  koleżanka  chciałbym  wszystkim

podziękować  za  ten  mały  gest,  za  tą  pamięć.  Chciałbym  podziękować  przede  wszystkim

mieszkańcom, którzy głosowali  na mnie i  na moje koleżanki  i  kolegów, który zostali  radnymi.

Także chciałbym pogratulować Pani Burmistrz i wszystkim radnym, którzy zostali radnymi. Mam

nadzieję, że nasza współpraca będzie tak jak do tej pory na wysokim poziomie, czyli jeśli chodzi

o  współpracę  z  powiatem  oraz  co  mogę  oferować  współpracę  z  Szpitalem  Powiatowym  w

Wyrzysku. Mam nadzieję, że będzie także na wysokim poziomie. 

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

14 radnych, tj.  93,3 % ustawowego składu organu.  

Nieobecny: radny, Pan Włodzimierz Michalski.

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad  i  następnie  zapytał,

czy do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował,  aby  pkt.8  przenieść  jako  pkt.  7  w  związku  z

obecnością  na  sesji  przedstawicieli  PRGOK.  Pkt.  7  stałby  się  pkt.  8,  natomiast  reszta  pkt.

pozostałaby bez zmian. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA:  14,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przegłosowanie  zaproponowanego  porządku  obrad

wraz z zaproponowana zmianą. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  14,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

Ad. 4 Przyjęcie protokołów z trzech poprzednich sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem  możliwość  zapoznania  się  z  ich  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionych protokołów.?

Uwag nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z LII

sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 18 października 2018 roku. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 
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ZA:  14,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z LIII sesji

Rady Miejskiej, która odbyła się 7 listopada 2018 roku. 

W wyniku głosowania rada opowiedziała się następująco:

ZA:  14,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W dalszej kolejności Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji

Rady Miejskiej, która odbyła się 19 listopada 2018 roku.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  14,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

Ad.  5  Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane  i  następnie  otworzył

dyskusję.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że chciałaby się odnieść do pkt.  2

sprawozdania,  w którym poinformowała  radnych o tym,  że  na stanowisko zastępcy Burmistrza

powołała  Pana Jacka Wiśniewskiego.  Pan Jacek Wiśniewski  jest  osieczaninem od urodzenia.  Z

wykształcenia jest magistrem ekonomii o kierunku organizacja i zarządzanie przedsiębiorstw. 36 lat

pełnił  funkcję  nauczyciela,  w  tym  na  stanowisku  dyrektora  szkoły  27  lat,  była  to  Szkoła

Podstawowa  w  Osieku  nad  Notecią.   W latach  1994-1998  był  radnym  rady  Miasta  i  Gminy

Wyrzysk, jednocześnie pełnił  funkcję przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  Pracował tez jako

członek  komisji  spoza  rady.  Dodała,  że  jest  menadżerem  oświaty,  wykładowcą  na  studiach

podyplomowych dla kadry kierowniczej. Autorem i trenerem szkolnej grantowej wielkopolskiego

kuratora oświaty. Zdobył również certyfikat coacha. Pani burmistrz powiedziała, że od wielu lat

współpracuje z Panem jackiem Wiśniewskim i zna go jako człowieka odpowiedzialnego i rzetelnie

podchodzącego  do  swoich  obowiązków.  Jest  przekonana,  że  swoje  umiejętności  z  zakresu

zarządzania i wiedzy jaką posiada w tym samorządową spożytkuje w sposób znakomity na rzecz

pracy dla mieszkańców i rozwoju gminy. Następnie dodała, że chciałaby, aby Zastępca przedstawił

swój sposób działania oraz to jakie plany. Dodała, że zostały mu powierzone nadzory z zakresu

oświaty i wychowania, gospodarki komunalnej, dróg, oświetlenia gminy i pozyskiwania środków

zewnętrznych w tym unijnych, gospodarki mieszkaniowej, ochrony środowiska, działalności straży

miejskiej i pomocy społecznej. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział:” Panie Przewodniczący, Wysoka

Rado, Szanowni Państwo, jak Państwo słyszeliście podejmowałem w swoim życiu zawodowym

wiele  wyzwań,  przeróżnych.  Przede  mną  kolejne  wyzwanie.  Mam  głęboką  nadzieję,  że  temu

wyzwaniu podołam. Swoją nadzieję opieram na 3 filarach, zasadach, nazwałem je dla siebie 3 „K”.

Pierwsze „K” kompetencje – które rozumiem jako wiedzę, doświadczenie i otwartość, gotowość do

uczenia się. Zapewniam Państwa, że to o czym przed chwilą usłyszeliście od Pani Burmistrz, czyli
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już moje dotychczasowe doświadczenie, moją dotychczasową wiedzę poprę trzecią, czyli chęcią

uczenia  się,  uczę  się  bardzo  szybko.  Drugim filarem „K”  -  kooperacja.  Wyobrażam sobie,  że

wszyscy tu siedzący mamy jeden wspólny cel i tylko wspólnie możemy go utrzymać, a jeśli tak

będzie, a liczę na to, że tak właśnie będzie to zadziała efekt synergii, czyli zwielokrotnonego efektu

wspólnych działań. Trzecie „K” to kierowanie się dobrem wspólnym, ponieważ tak jak poprzednio

powiedziałem, mamy wspólny cel to tym celem jest właśnie to. Kierując się dobrem wspólnym

jesteśmy wstanie osiągnąć bardzo dużo. Jak powiedziałem kompetencje zdobędę jeśli jeszcze ich

nie mam. Kierując się takim oto mottem życiowym, który towarzyszy mi od zawsze, które starałem

się przekazać również przez całe swoje życie zawodowe uczniom, a w życiu prywatnym swoim

dzieciom cytuję „Wszystko jest  trudne, dopóki nie stanie się łatwe”. Chce powiedzieć, że moja

kariera zawodowa  nauczyciela i dyrektora szkoły, zastanawiałem się czy jest przeszkodą czy jest

atutem. W czasie przedwyborczym jeden z radnych zachęcając do glosowania mówił nie głosujcie

na  Jagodzińską  bo  weźmie  sobie  na  zastępcę  Wiśniewskiego  i  będą  nami  rządzić  nauczyciele.

Wydaje mi się, że Pani Burmistrz Bogusława Jagodzińska, nauczycielka przez ostatnie cztery lata

pokazała,  że  nauczyciele  mogą  doskonale  zarządzać  gminą  i  na  tym  opieram  również  swoje

nadzieje. Nigdy nie należałem, nie należę i nie będę należał do żadnej partii politycznej, ale jest

jedna nieistniejąca „partia”, której hasło mi będzie towarzyszyło, towarzyszyło od zawsze ale teraz

tym  bardziej  towarzyszyło  na  tym  stanowisku,  to  hasło  to  –  Gmina  Wyrzysk  i  dobro  jej

mieszkańców”.

Przewodniczący Rady podziękował Zastępcy Burmistrza. 

Ad. 6 Wystąpienia radnych rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Marcin  Towalewski  –  Komendant  Policji  w  Wyrzysku  powiedział,  że  został  poproszony przez

Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Pile  Inspektora  Sebastiana  Cichockiego o  przeczytanie

podziękowań  i  życzeń,  które  zostaną  złożone  na  ręce  Pani  Burmistrz  i  na  ręce  Pana

Przewodniczącego. 

Nastąpiło odczytanie i wręczenie podziękowań Pani Burmistrz i Panu Przewodniczącego. 

Następnie Pan Marcin Towalewski powiedział, że chciałby pogratulować wszystkim, którzy zostali

wybrani na następną kadencję oraz wszystkim nowym radnym. Po wysłuchaniu wypowiedzi Pana

Jacka Wiśniewskiego i z uwagi, że mamy Panią Burmistrz nauczycielkę i Pana Zastępcę Burmistrza

nauczyciela to nie pozostaje mu nic innego jak otworzyć na komisariacie „szkołę” tzn. akademię. W

środę  było  otwarcie  Akademii  Pyrka.  Akademia  Pyrka  ponieważ  Pyrek  jest  maskotką

wielkopolskiej policji. Pomysł narodził się dlatego, aby edukować dzieci w inny sposób, aby nie

odbywało się  tylko  poprzez  edukowanie przez dzielnicowych w szkołach w salach  lekcyjnych.
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Chcą się otworzyć na lokalną społeczność oraz aby był przyjazny dla mieszkańców i dla dzieci.

Zrobili tablice edukacyjne i ma nadzieje, że wpłynie to na poprawę bezpieczeństwa, ponieważ taki

jest  cel,  aby  razem  uczyć  się  i  bawić  na  terenie  komisariatu.  Prosi,  aby  radni  na  okręgach

wyborczych rozpropagowali idee i serdecznie wszystkich zaprosił. 

Ad.  7  Informacja  z  realizacji  gospodarki  odpadami  komunalnymi  na  terenie  gminy  za

pierwsze półrocze 2018 r. 

Marta  Sieniawska  –  Przedstawiciel  PRGOK powiedziała,  że  Związek  prowadzi  edukację

mieszkańców i przedsiębiorców pod kątem selektywnej zbiórki odpadów. Co roku trzeba osiągać

poszczególne wskaźniki,  które są narzucane przez Urząd Marszałkowski.  W zeszłym roku jako

Związek udało uzyskać się wskaźnik. W tym roku ma nadzieję, że również uda się go osiągnąć.

Analizując  poszczególne  gminy  i  to  jak  wypadły  na  przestrzeni  I  półrocza.  Gmina  Wyrzysk

osiągnęła wskaźnik poziomu recyklingu i przygotowania do ponownego użycia i odzysku innymi

metodami  papieru,  metali,  tworzy sztucznych i  szkła  wskaźnik na poziomie  5,  95%, natomiast

wskaźnik w skali roku do osiągnięcia jest to 30%. Niestety jeszcze dużo brakuje. Jeżeli chodzi o

związek  to  wskaźnik  jest  wyższy.  Do  31  stycznia  2019  roku  wszystkie  podmioty  odbierające

odpady  komunalne  na  terenie  Związku  są  zobligowane  złożyć  do  Związku  sprawozdania,  zaś

Związek do 30 marca do Urzędu Marszałkowskiego musi złożyć sprawozdanie. Ma nadzieję, że

wskaźnik  będzie  osiągnięty,  ponieważ  jeżeli  się  tak  nie  stanie  to  trzeba  będzie  ponieść  karę

finansową.  Pozostałe  dwa  wskaźniki,  czyli  odpady budowlane i  poremontowe Gmina  Wyrzysk

osiągnęła  wskaźnik  100%,  gdzie  wymagane  jest  50%.  Poziom  ograniczenia  mas  odpadów

komunalnych ulegających biodegradacji wskaźnik w 2018 roku w skali roku jest do osiągnięcia

40%, gmina ma 14,7%. wskaźnik nie może być przekroczony powyżej 40%. Najważniejsza jest

zbiórka selektywna. Urząd również segreguje odpady. 

Radny Piotr Radwański  zapytał, czy szykują się podwyżki za odpady nie segregowane oraz czy

Związek robi coś więcej jeśli chodzi o edukację?

Marta Sieniawska – Przedstawiciel PRGOK powiedziała, że stawki opłat są odgórne w nowelizacji

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach odgórnie jest narzucone, że opłata za zbiórkę

nie  selektywną ma  być  czterokrotnie  wyższa.  Na chwilę  obecna  nie  są  jej  znane  jakiekolwiek

zmiany  jeśli  chodzi  o  stawki,  jeśli  będzie  taka  decyzja  Zgromadzenia  to  wszyscy  zostaną

poinformowani.  Edukowani  są  mieszkańcy  i  dzieci  w  szkole  i  przynosi  to  efekty  ponieważ

wskaźnik  mieszkańców,  którzy  przechodzą  z  nie  selektywnej  na  selektywną  zbiórkę  odpadów

wzrasta. Związek istnieje od 2013 r. 

Radny Piotr Radwański zapytał o automaty do butelek?
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Marta Sieniawska – Przedstawiciel PRGOK powiedziała, że starają się pozyskać środki zewnętrzne.

W chwili obecnej Związek prowadzi budowę trzynastu PSZOK-ów w poszczególnych gminach. W

gminie Wyrzysk również będzie funkcjonował PSZOK, gdzie mieszkańcy będą mogli oddawać, ma

nadzieję,  że  od  początku  2019  roku  opady  problemowe,  nie  przetrzymywać  ich  u  siebie  na

posesjach. Jeśli chodzi o automaty dział edukacji znajduje środki zewnętrzne i ma nadzieję, że w

najbliższej przyszłości uda się sfinalizować to. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę. 

O godz. 12:55 wznowiono obrady.

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 r.,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa opowiedziała się następująco: 3 członków głosowało „za”

oraz 1 „wstrzymał się” od głosu. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i  Rozwoju Gospodarczego opowiedziała  się  następująco:  3 członków głosowało „za”

oraz 1 „wstrzymał się” od głosu.

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska opowiedziała się następująco: 2 członków komisji „za” oraz 1

„wstrzymał się” od głosu. 

Przewodniczący zapytał, czy od momentu posiedzeń Komisji nastąpiły jakieś zmiany?

Grażyna  Urbanek  –  Skarbnik  Gminy  Wyrzysk powiedziała,  że  na  maila  radni  otrzymali

autopoprawki,  natomiast  te  autopoprawki  nie  dotyczą  zmiany  budżetu  jako  uchwały  tylko

uzasadnienia.  W  uzasadnieniu  na  str.  2,  gdzie  była  kwota  1.322.000,00  zł,  a  powinno  być

1.320.000,00 zł i jest to zgodne z załącznikiem 2, gdzie dokonywana jest zmiana w dziale 600.

druga  autopoprawka,  której  radni  nie  widzą,  a  było  to  na  str.  6  w  dziale  853  gdzie  zostało
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wykreślone jedno zdanie:”Wsparcie dla osób starszych, niesamodzielnych i niepełnosprawnych z

terenu Gminy Wyrzysk”, jest to w ppkt. b, gdzie jest wyszczególnienie na ppkt. A, gdzie zmniejsza

się o kwotę 600,00 zł tylko dla zadania „Aktywna integracja w Ginie Wyrzysk”. Następnie na str. 7

w dziale 926 rozdziale 92601 była podana kwota 337.484,00 zł a powinno być 337.484,50 zł.

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem autopoprawek. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

Następnie  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  w

budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 rok wraz z autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (9)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Ryszard  Janusz

Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Piotr

Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Mateusz  Karol  Jaremko,  Beata  Królik,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Stefan  Tomasz  Wełniak.

BRAK GŁOSU (1)

11



Andrzej Janusz Głąb.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W obecności 14 radnych  - 9 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr II/5/2018, która stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2018 – 2030;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa opowiedziała się następująco: 3 członków głosowało „za”

oraz 1 „wstrzymał się” od głosu. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i  Rozwoju Gospodarczego opowiedziała  się  następująco:  3 członków głosowało „za”

oraz 1 „wstrzymał się” od głosu.

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska opowiedziała się następująco: 3 członków komisji „za” oraz 1

„wstrzymał się” od głosu. 

Przewodniczący zapytał, czy od momentu posiedzeń Komisji nastąpiły jakieś zmiany?

Grażyna Urbanek - Skarbnik Gminy Wyrzysk powiedziała, że tak jak i do zmian w budżecie radni

otrzymali  autopoprawkę  do  WPF.  Pierwsza  dotyczy  objaśnienia,  gdzie  był  błąd  pisarski,  w

planowanym deficycie powinno być iż dotyczy nie zmniejszenia,  a zwiększenia.  Autopoprawki,

które są wprowadzane nie są zaznaczone ponieważ nie da się tego zaznaczyć i nie dotyczą one roku

2018,  zmiany dotyczą  zmian odległych i  są  to  zmiany uzupełniające.  Rok 2021 i  rok 2022 w

kolumnie  10.1.  są  to  dane  uzupełniające,  które  muszą  być  zgodne z  kolumną 10.  tak  samo w

kolumnie 11.4 i  11.5 jako dane uzupełniające do wydatków. Wydatki  majątkowe są na samym

początku jaka jest wielkość planowanych a tam są dane uzupełniające i dotyczyło to roku 2019.
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Kolejne  zmiany to kolumna 12.1,  12.1.1.  i  12.3.1 i  dotyczyło roku 2019 i  roku 2020,  były to

dochody,  które  były  wprowadzane  dotyczące  nowego  projektu  „Wsparcie  dla  osób  starszych,

niesamodzielnych”  II  edycja.  Dochody  były  wprowadzane  do  roku  2018.  Jako  wieloletnia

prognoza finansowa jako przedsięwzięcie trzeba było wprowadzić dane uzupełniające. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem autopoprawek. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w

sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk  na  lata  2018  -  2030  wraz  z

autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (10)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Mateusz  Karol  Jaremko,  Beata  Królik,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Stefan  Tomasz  Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.
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W obecności 14 radnych  - 10 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę  Nr II/6/2018, która stanowi

załącznik nr 5 do protokołu.

3) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji  obligacji  komunalnych oraz określenia zasad ich

zbywania, nabywania i wykupu;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska opowiedziała się następująco: 3 członków komisji „za” oraz 1

członek „wstrzymał się” od głosu.

Przewodniczący zapytał, czy od momentu posiedzeń Komisji nastąpiły jakieś zmiany?

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk powiedziała, że radni nie otrzymali autopoprawki,

ale w uzasadnieniu brakuje jednego wyrazu, gdyż zdanie „Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany

terminów wyemitowania obligacji lecz nie ulegają terminy wykupu obligacji”  powinno brzmieć:

„Niniejszą  uchwałę  dokonuje  się  zmiany  terminów  wyemitowania  obligacji  lecz  nie  ulegają

zmianie terminy wykupu obligacji”.

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w

sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz
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Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław Radwański,  Ryszard  Grzegorz  Sell,

Stefan Tomasz Wełniak.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W obecności 14 radnych  -  12 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr II/7/2018, która stanowi

załącznik nr 6 do protokołu.

4) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  uchwała  dotyczy  powołania

Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej,  którą  tworzą:  Pani  Hanna  Łapacz-  Przewodnicząca,  Pani

Małgorzata  Wawrzyniak – Członek,  Pan Andrzej  Chałabiś  –  członek,  Pan Krzysztof  Bartkus  –

członek i Pani Michalina Giese – członek. 

W związku z nie podjęciem dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą w

sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr II/8/2018, która stanowi

załącznik nr 7 do protokołu.

5)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  Miasta  i  Gminy  do  tworzonego

Stowarzyszenia Lokalnego Grupa Rybacka pod nazwą „7 RYB”;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 
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W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  nad  projektem  uchwały  zmieniającej

uchwałę w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy do tworzonego Stowarzyszenia Lokalnego Grupa

Rybacka pod nazwą „7 RYB”.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr II/9/2018, która stanowi

załącznik nr 8 do protokołu.

6)  Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi,

osobami  prawnymi  i  jednostkami organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek

samorządu terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy  Wyrzysk  w  sferze  zadań

publicznych na rok 2019;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W  związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie

Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi,  osobami

prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek  samorządu

terytorialnego działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2019.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” Rada  podjęła uchwałę Nr II/10/2018, która stanowi

załącznik nr 9 do protokołu.

7) sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady

Miejskiej w Wyrzysku;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji  o

przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny Ryszard Sell powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Piotr  Banach  powiedział,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br.  Komisja

Finansów i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w  dniu  26  listopada  br.

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Bogdański powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący rady powiedział, że osoba, która będzie podpisywała delegacje Przewodniczącego

rady Miejskiej w Wyrzysku jest Wiceprzewodniczący Rady, Pan Ryszard Sell, a następnie otworzył

dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sposobu

ustalania  należności  z  tytułu  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  radnych  Rady  Miejskiej  w

Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Łukasz  Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Włodzimierz Ireneusz Michalski.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” Rada  podjęła uchwałę Nr II/11/2018, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu.

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.
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Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  podejmował  żadnych

działań i umożliwił pozostałym Radnym zabranie głosu.

Żaden z obecnych radnych nie zabrał głosu. 

Ad. 10 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 11 Wolne głosy. 

Nikt nie zabrał głosu.

Ad. 12 Zakończenie obrad

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 13:26 Przewodniczący Rady

zamknął  II  sesję  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  dziękując  wszystkim  obecnym

za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:

Angelika Karowska   Przewodniczący Rady 

podinsp. ds. obsługi rady gminy      (-) Roman Łuka 
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